

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S16/17-149

訂購數學科模擬試卷 (中四、中五)

敬啟者：學校「數學科」為中四、中五學生集體訂購數學模擬試卷，詳情如下：

書名	朗文應試系列(第三版)香港中學文憑數學模擬試卷(必修部分)
出版社	培生香港
集體訂購價	\$49 (原價\$97)
繳費方法	於4月6日前帶備已增值的八達通到總務處繳交費用
備註	家長亦可於坊間自行購買

如有查詢，請致電 2380 0241 與吳詠瑜老師聯絡。

請於4月6日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長



徐思明

署理校長 徐思明 啟

2017年3月31日

回 條

訂購數學科模擬試卷 (中四、中五)

敬覆者：有關 貴校通告 (編號 S16/17-149) 內容，業已知悉。

本人	<input type="radio"/>	請學校代訂「朗文應試系列(第三版)香港中學文憑數學模擬試卷(必修部分)」
	<input type="radio"/>	自行購買
* 請於適當位置內加✓號		

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：_____ 班號：_____

簽署：_____

請於2017年4月6日或以前透過「家校通系統」回覆

2017年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-149

31st March, 2017

To: Parents of S.4 and S.5 Students

Ordering Mathematics Mock Exam Papers (S.4 and S.5)

The school's Mathematics Panel is going to place a group order of mock exam papers for S.4 and S.5 students. Details are as follows:

Name of Textbook	Longman Exam Series : (Third Edition) HKDSE Mathematics Mock Exam Papers (Compulsory)
Publisher	Pearson
Price for Group Order	\$49 (Original Price: \$97)
Payment Method	Please pay using an Octopus card at the General Office on or before 6 th April, 2017
Remarks	Parents may also purchase their own copies at bookshops

For enquiries, please contact Mr. NG Wing Yue at 2380 0241. Please reply through the "School Comm System" on or before 6th April, 2017. Thank you very much for your attention.



A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Chui Sze Ming'.

CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

Ordering a Mathematics Mock Exam Papers (S.4 and S.5)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School
Circular no. S1617-131 has been read and understood.

1	<input type="radio"/>	would like to place an order through the school for the textbook titled "Longman Exam Series : (Third Edition) HKDSE Mathematics Mock Exam Papers (Compulsory)".
	<input type="radio"/>	would like to purchase the textbook myself.

* Please put a "✓" in the appropriate circle.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 6th April 2017.

Date: _____